
Zápis z porady vedení konané dne 25. 1. 2016 

Přítomni: Regner, Rebok, Křenek, Bartošek, Matyska, Šrubařová, Malinka, Dostál, 

Kohoutková, Novotná Buršíková 

Omluveni: Vičar 

1. Zprávy od ředitele 

– V úterý 19. 1. proběhlo kolegium rektora.  

o Hlavním tématem měly být prezentace strategických cílů fakult a 

vysokoškolských ústavů. 

o Jak mimořádný první bod programu rektor přišel s tématem využití 

poslucháren rozvrhovanou výukou; upozornil, že další výstavba kapacit 

(zejména poslucháren a podobných výukových prostor) není možná bez toho, 

abychom ty současné efektivně využívali. 

o Vzhledem k omezenému času pak zazněly příspěvky pouze čtyř fakult. Pan 

děkan LF zdůrazňoval strategický význam SIMU+ pro další existenci a rozvoj 

lékařské fakulty. Společným tématem prezentací byly personální otázky a 

karierní růst (habilitační řízení a řízení ke jmenování profesorem na řadě fakult 

neprobíhají rychlostí zaručující i prostou obnovu vysoce kvalifikovaných 

akademických pracovníků. Diskuse se rovněž věnovala zapojení cizinců a 

možnostem posílení atraktivity MU. Rektor se vyjádřil, že zájem o zahraniční 

pracovníky s dlouhodobým působením na MU je připraven i finančně podpořit.  

o Prezentace ostatních fakult ani žádného z ústavů z časových důvodů nezazněla; 

prezentace proběhnou na dalším kolegiu až po evaluačních rozhovorech. 

o Připravenou prezentaci za ÚVT ředitel poslal členům kolegia již minulý týden. 

– 8. 2. se ředitel zúčastní na ministerstvu informační schůzky pro OP VVV v oblasti 

infrastruktur. Do té doby se předpokládá vypsání výzvy. 

 

2. Kontrola úkolů 

– Všichni divizní pošlou řediteli přehled osob na mateřské nebo rodičovské dovolené a 

stručný komentář k jejich dovednostem a schopnostem (analogicky k hodnotícím 

rozhovorům). Přehled bude sloužit pro zahrnutí i osob na mateřské dovolené do 

strategických personálních plánů ústavu.  

 

3. Výjezdní zasedání 

– Na základě impulzu od M. Vičara proběhla diskuse o tom, zda a v jaké podobě letos 

pořádat výjezdní zasedání. Kolegium se velkou většinou shodlo na zájmu celoústavní 

setkání zopakovat, paní tajemnice upozornila na nutnost zvážit atraktivitu i pro PED. 

Ředitel se domnívá, že toho lze dosáhnout vhodnou skladbou programu, který nesmí 

tuto kategorii pracovníků opominout. 

– Buršíková zjistí v Kurdějově možnost ubytování ve dnech, které ředitel stanovil jako 

možné pro konání výjezdního zasedání.  



– Za program bude odpovědný Vičar, divizní mají za úkol nominovat další členy 

programového výboru – je zájem o lidi s nápady a zájmem se zapojit. Členem 

programového výboru bude rovněž člen týmu projektové podpory.  

 

4. Různé  

– Kohoutková informovala o poradě kvestora. Univerzitní web má být hotov v průběhu 

jara 2016.  

– Kohoutková informovala, že obdržela technickou specifikaci pro výběrové řízení na 

matriku studentů. Zítra projedná osobně na MŠMT.  

– Kariérní centrum MU ve spolupráci s externí firmou požaduje od IS MU rozsáhlý 

soubor dat včetně osobních údajů, ÚVT má poskytnout prostředí a garantovat jeho 

bezpečnost. Kolegium záležitost projednalo, prorektoru Bulantovi budou požadované 

garance poskytnuty.  

– Migrace Rumburu se o měsíc zpozdí, bude hotova k 8. 2.  

– Bartošek informoval, že je členem komise pro přípravu národní politiky open access 

koordinované technologickým centrem AV ČR. 27. 1. proběhne pracovní schůzka 

komise.  

– Rebok informoval, že žádný z bezpečnostních projektů podaných do H2020 nebyl 

přijat. Vznesl dotaz, jak přistupovat k projektům, které vyžadují finanční spoluúčast a 

dosud je bezpečnostní skupina odmítala. Ředitel je podobným projektům otevřen, 

pokud neznamenají faktické další finanční náklady (zapojením vlastních pracovníků a 

synergií s úkoly ústavu je možné spoluúčast pokrýt z vnitřních zdrojů). V případě 

požadavku na další finanční zajištění si ředitel vyhrazuje právo návrh projektu po 

projednání v kolegiu nepodepsat.  Paní tajemnice upozornila na otázku kurzových 

ztrát u projektů denominovaných v cizí měně (zpravidla Eur), kde může dojít 

k významným ztrátám bez přičinění řešitelů.  

– Proběhla schůzka Czech Globe s A. Ročkem. Je potvrzena změna vedoucího oddělení 

technické podpory na Martina Mazánka. Křenek požádal o vstřícnost jak vůči novému 

vedoucímu, tak vůči případným požadavkům Aleše Ročka, pokud požádá o odborné 

konzultace. Ředitel zahájí jednání o finančním zajištění s prof. Markem poté, co se 

spolupráce rozběhne. 

– Provoz v RT začíná fungovat, jsou aktualizovány a rozšiřovány interní návody, jak se 

systémem pracovat. Koordinace s i-helpem je nadále k řešení, na i-help směřují 

především personální a ekonomické problémy. Křenek se sejde s Pidanýovou.  

– Ředitel upozornil, že osoby zaměstnané na dobu určitou nemohou automaticky počítat 

s převodem na smlouvu na dobu neurčitou, zejména pokud nejsou ochotny přizpůsobit 

se měnícím se potřebám ústavu.  

– Regner informoval, že na must week je již 17 přihlášených, pozvané osoby mají i 

bezpečáci, probíhá dokončování programu.  

– Příští úterý proběhne od 16:00 neformální setkání LVT. Formální schůzka by se měla 

uskutečnit druhý týden v březnu, divizní zjistí na svých divizích, co bychom chtěli 

sdělit, nahlásí Regnerovi do 8. 2.  

– Nástroj na sledování úkolů z kolegia – Regner poslal první návrh, diskuse proběhne na 

příštím kolegiu.  



– Malinka informoval, že od 1. 2. nastoupí na jeho divizi nový pracovník Ondřej Buday. 

Přechází k nám z CEITECu, první měsíc bude ještě dva dny v týdnu docházet na 

CEITEC, v druhém měsíci ještě jeden den v týdnu.  

– Dostál navrhl další kolokvium na 14. 2. od 14:00, program pošle co nejdříve. Zašle 

další termíny kolokvií až do prázdnin, aby s tím lidé mohli počítat.  

– Spolupráce s ÚZIS – v pátek v 9:00 se sejde ředitel s Kohoutkovou, Malinkou, 

Rebokem, Jakubičkou, Čeledou a Dostálem, domluví další postup spolupráce. Každý 

divizní může ještě přizvat další osoby.  

– SIMU+  do konce týdne potřebujeme mít potvrzeny požadavky jednotlivých HS na 

výpočetní kapacitu a z toho vyplývající investiční i provozní náklady. V pátek se 

ředitel sejde s V. Rusňákem a doc. Dostálem, cílem je rozhodnout o vhodnosti připojit 

realizaci počítačového sálu jako součást SIMU+.  

– Tajemnice informovala, že hospodářský výsledek nebude daněn.  

– Osoby navštěvující počítačový sál a manipulující se zařízeními potřebuji vyšší formu 

proškolení bezpečnosti práce. Jati shromáždí seznam osob a následně zajistí potřebné 

školení, jehož účastníci získají příslušný certifikát.  

– Tajemnice přeposlala návrh univerzitní směrnice o přístrojích, požádala o reakci do 

čtvrtka.  

– Tajemnice zdůraznila, že jakákoliv akce v klubu musí mít jasně určenu odpovědnou 

osobu, která zajistí zavření oken, vypnutí přístrojů, zhasnutí a celkové uvedení prostor 

do bezpečného stavu.  

– Firmy Delikomat a Petrov obdržely výpověď smlouvy na provoz automatů na nápoje a 

občerstvení, nemají negativní reakci. Jakmile bude jasný termín konce provozu, 

Valentová ve spolupráci s Vičarem zajistí vhodnou formu informace studentů 

o zrušení automatů a nemožnosti dále využívat univerzitní kartu (SUPO) pro platbu 

v nich.  

– SurGal Clinic bude pro neplacení smluvních částek opět odpojen od sítě MU.  

– Veškeré plánované investice na rok 2016 konzultovat včas s Pištěkem, aby mohl 

vzniknout plán veřejných zakázek.  

 

5. Informace z personalistiky 

– K 1. 2. 2016 ukončí pracovní poměr Břetislav Vomočil a Michal Peťko. 

– Byl přijat nový pracovník Ondřej Buday pro práce ICT.  

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

        Ředitel ÚVT 


